



ZERTIFIKAT



Die Quality Austria - Trainings, Zertifizierungs und Begutachtungs GmbH stellt folgender Organisation ein **qualityaustria** Zertifikat aus:

Dieses **qualityaustria** Zertifikat bestätigt die Erfüllung der Anforderungen des

Quality Austria - Trainings, Zertifizierungs und Begutachtungs GmbH ist gemäß dem österreichischen Akkreditierungsgesetz BGBl. Nr. 28/2012 durch das BMWF (Bundesministerium für Wissenschaft, Forschung und Wirtschaft) akkreditiert.

Die Quality Austria ist als Umweltgutachterorganisation durch das BMLFUW (Bundesministerium für Land- und Forstwirtschaft, Umwelt- und Wasserwirtschaft) zugelassen.

Die Quality Austria ist durch den VDA (Verband der Automobilindustrie e.V.) zugelassen.

Der Akkreditierungs- bzw. Zulassungsumfang ist den jeweils aktuellen Bescheiden oder Anerkennungsunterlagen zu entnehmen.

Die Quality Austria ist das österreichische Mitglied im IONet (International Certification Network).

Dok. Nr. FO_24_028
743cba0c-8544-4b65-8235-9fa57b991fb6

ulrich
etiketten
verpackungen

Ulrich Etiketten GmbH
AT-2011 Höbersdorf, Betriebsstraße 3
Site code: 10012369

Geltungsbereich:
Produktion von bedruckten (Flexo, Offset, Siebdruck, Digital) Selbstklebeetiketten, flexiblen Verpackungen und speziellen Drucksorten als Primär- und Sekundärverpackungen für Lebensmittel- und Non-food Industrie.

Ausschlüsse vom Geltungsbereich: Handelswaren (nur für technische Anwendungen) sind im Scope nicht enthalten.

Verpackungskategorie: 02, 05, 07

Erreichte Klassifizierung: A

Audit: angekündigt

Die Gültigkeit dieses **qualityaustria** Zertifikates kann entsprechend den aktuellen Vorgaben des BRCGS - Globaler Standard für Verpackung und Verpackungsmaterialien aufrechterhalten werden.

If you would like to feedback comments on the BRCGS Standard or the audit process directly to BRCGS, please contact tell.brcgs.com Visit brcdirectory.com to validate certificate authenticity

**BRCGS - Global Standard for
Packaging and Packaging Materials**
Version 6: August 2019

Registriernummer: JI-00077/0

Erstausstellung: 12. Juli 2024

Auditdatum: 18. Juni 2024 bis 19. Juni 2024

Gültig bis: 29. Juli 2025

Folgebegutachtung: von 21. Mai 2025
bis 18. Juni 2025

Wien, am 15. Juli 2024

Quality Austria - Trainings, Zertifizierungs und Begutachtungs GmbH,
AT-1010 Wien, Zelinkagasse 10/3



Mag. Christoph Mondl
CEO

Mag. Dr. Werner Paar
CEO

Ing. Christoph Baumgartner, MSc, MBA
Prokurist, Leitung Customer Service Center



CERTIFICATE



Quality Austria - Trainings, Zertifizierungs und Begutachtungs GmbH awards this **qualityaustria** certificate to the following organisation:

This **qualityaustria** certificate confirms the compliance of the requirements set out in the

ulrich
etiketten
verpackungen

Ulrich Etiketten GmbH
AT-2011 Höbersdorf, Betriebsstraße 3
Site code: 10012369

**BRCGS - Global Standard for
Packaging and Packaging Materials**
Version 6: August 2019

Quality Austria - Trainings, Zertifizierungs und Begutachtungs GmbH is accredited according to the Austrian Accreditation Act by the BMWFV (Federal Ministry of Science, Research and Economy).

Quality Austria is accredited as an organisation for environmental verification by the BMLFUW (Federal Ministry of Agriculture, Forestry, Environment and Water Management).

Quality Austria is authorized by the VDA (Association of the Automotive Industry).

For accreditation registration details please refer to the applicable decisions or recognition documents.

Quality Austria is the Austrian member of IQNet (International Certification Network).

Dok. Nr. FO_24_028
1eeb0a25-2cae-4ef3-83d4-765070cf815d

Scope of application:
Production of printed (flexo, offset, serigraphy, digital) self-adhesive labels, flexible packaging and special print products as primary and secondary packaging for food and non-food industry.

Exclusions from scope: Traded goods (only for non-food application) are not included in scope.

Packaging category: 02, 05, 07

Achieved Grade: A

Audit program: announced

The validity of the **qualityaustria** certificate will be maintained according to the current BRCGS - Global Standard for Packaging and Packaging Materials.

If you would like to feedback comments on the BRCGS Standard or the audit process directly to BRCGS, please contact tell.brcgs.com Visit [brcdirectory.com](http://www.brcdirectory.com) to validate certificate authenticity.

Registration No.: JI-00077/0

Date of initial issue: 12 July 2024

Audit date: 18 June 2024 until 19 June 2024

Valid until: 29 July 2025

Re-audit due date: from 21 May 2025

to 18 June 2025

Vienna, 15 July 2024



 **qualityaustria**

Quality Austria - Trainings, Zertifizierungs und Begutachtungs GmbH,
AT-1010 Vienna, Zelinkagasse 10/3

Mag. Christoph Mondl
CEO

Mag. Dr. Werner Paar
CEO

Ing. Christoph Baumgartner, MSc, MBA
Authorised representative,
management Customer Service Center